
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 22/09/2021 

Του:   Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  
 
ΘΕΜΑ:  «Καθυστέρηση της υλοποίησης της σύμβασης για το αρδευτικό δίκτυο 

της Νέας Μεσημβρίας, της Θεσσαλονίκης» 
 

Κύριε Υπουργέ, 

 
Πρόσφατα, κατά την επίσκεψη του κ. Υφυπουργού του Υπουργείου σας στους Δήμους της 

ως άνω περιοχής, τέθηκε το θέμα της επέκτασης του αρδευτικού δικτύου της Νέας 

Μεσημβρίας, ένα έργο το οποίο, έχει δημοπρατηθεί από το Υπουργείο σας, πριν περίπου 

ένα χρόνο, αλλά έχει καθυστερήσει η υπογραφή της σύμβασης για την εκτέλεσή του. Το 

κυρίαρχο στοιχείο της άνω περιοχής είναι ο Αξιός ποταμός, η ύπαρξη του οποίου αποτελεί 

ευλογία για την περιοχή. Όπως γνωρίζετε, το ανωτέρω είναι ένα έργο πολύ σημαντικό, 

καθώς, αφορά στην άρδευση 4.500 στρεμμάτων στην ευρύτερη περιοχή της Νέας 

Μεσημβρίας και της Αγχιάλου, όπου υπάρχει μια δυναμική καλλιέργεια αμπελιού και άλλες 

ήπιες καλλιέργειες. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
  

Ποιοι είναι οι λόγοι της καθυστέρησης της υλοποίησης του έργου του αρδευτικού δικτύου 

της Νέας Μεσημβρίας, της Θεσσαλονίκης, δεδομένου ότι, η περαιτέρω αξιοποίηση των 

υδάτινων πόρων στην ως άνω περιοχή, με την δημιουργία νέων αρδευτικών δικτύων 

χαμηλής ενεργειακής κατανάλωσης, θα βοηθήσει πάρα πολύ την αγροτική δραστηριότητα 

αλλά και το περιβάλλον, γενικότερα; 

 
 
Ο ερωτών βουλευτής 
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